
 

 

Svenska Riesenschnauzerklubben Stor Stockholms Lokal Område – SSLO 

 

Protokoll medlemsmöte  2013-10-13 Vällingby BK 

 

§1 Mötet öppnades kl. 14.20 

§2 Röstlängden bestående av 5 medlemmar fastställdes (bil. 1) 

§3 Ivan Sjölander och Rolf Johansson valdes till protokolljusterare tillika rösträknare. 

§4 Till mötesordförande valdes lokalområdets ordinarie ledamot Marie Broholmer. 

§5 Mötessekreterare var styrelsens val av sekreterare Kerstin Kindert. 

§6 Kallelse till mötet återfinns dels i senaste Riesennytt, dels på hemsidan. Frågan om 

mötet blivit stadgeenligt utlyst besvarades med ja. 

§7 Föreslagen dagordning godkändes. 

§8 Information och rapporter från styrelsen och sektorer: 

Klubbens ekonomi är god. För närvarande har vi ca 27.000 på plusgirot. Vi fick inte in 

lika mycket pengar på valputställningen detta år som föregående men det berodde på 

många färre anmälningar till utställningen.   

Igår skulle klipp och trimkurs ha genomförts men fick ställas in pga sjukdomsfall för 

instruktören. Nytt datum planeras. 

Nästa bruksträning är den 10 november. Det blir både spår, sök och rapport. 

 Obs! anmälan obligatorisk och sker på hemsidan www.sslo-riesen.se  

Ordförande uppmanade alla att ta del av kalendern på SRSK:s hemsida för att hålla sig 

uppdaterade om vad som är på gång i rasklubben. 

Särskilt uppmanades att besvara hälsoenkäten som finns inlagd på SRSK:s webb. 

Dessutom uppmanades medlemmarna att gå in på SSLO:s webbplats och gilla 

facebooksidan för att ha koll på vad som händer. 

Information om att Studiefrämjandet i Stockholm anordnar ett flertal 

hundutbildningar som är öppna för allmänheten. 

http://www.sslo-riesen.se/


Information om att SSLO:s ordförande avgår med omedelbar verkan. Medlemmarna 

uppmanades att fundera på lämpliga kandidater till ordförandeposten för 2014. 

Kontakt tas med valberedningen som består av Sonja Turing, Ivan Sjölander och 

AnnKatrin Vicente. 

 

§9 Övriga frågor  

 Diskuterades hur vi kan göra föreningens aktiviteter mer attraktiva. Många goda 

förslag kom: 

att vara mera aktiva i att välkomna nya medlemmar tex genom att bjuda in nya 

medlemmar till en särskild träff.   

att använda kända mailadresser för att skicka information om vad som är på gång i 

klubben. 

att använda klubbens pengar till att bjuda in eftertraktade föreläsare till 

medlemsmötena, där medlemmarna går gratis och ickemedlemmar får betala.  

att arrangera och subventionera inomhusträning, gärna med lydnadsinstruktör  under 

vintern. 

att inventera möjligheterna till klubbläger på annat ställe än Kloten där det finns 

lokaler så att deltagarna kan umgås i gemensam lokal på kvällarna. Detta för att öka 

samhörigheten i klubben. Dessutom kom det upp önskemål om att kunna ha med 

barmarksdrag som aktivitet. 

att man använder facebook för att annonsera sin planerade träning så att fler kan 

”hänga på”  

§10 Mötet avslutades kl. 15.30 med att ordförande tackade för visat intresse. 

 

Sekreterare   Ordförande 

 

Kerstin Kindert  Marie Broholmer 

 

 

Justerare 

 

Ivan Sjölander   Rolf Johansson                                              


